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STAD OUDENAARDE

NOTULEN VAN DE GEMEENTERAAD IN ZITTING VAN 

DONDERDAG 27 MAART 2025 OM 19.00 UUR

Aanwezig: Kristof Meerschaut: plaatsvervangende voorzitter;
John Adam: burgemeester;
Elisabeth Meuleman, Maarten Blondeel, Marieke De Vos, Tineke Van hooland, 
Natascha De Meulemeester, Farah Vansteenbrugge: schepenen;
Mathieu Mas, Mathieu De Cock, Lieven Cnudde, Dagmar Beernaert, 
Christine Vandriessche, Luc Lammens, André Vansteenbrugge, Stefanie Debod, 
Dina Librecht, Wim Lodens, Sybille De Vos, Gilles Simoens, Danny Lauweryns, 
Murat Yurtay, Mathilde Haesaert, Steven Bettens, Carine Portois, 
Frederic De Vos, Vincent Thomaes, Kim Erauw: raadsleden;
Bart Baele: algemeen directeur

Verontschuldigd: Andy Vandekerckhove: voorzitter;
Bart Dossche, Eric Meirhaeghe: raadsleden

OPENBARE ZITTING

Alvorens van start te gaan, staan we even stil bij de gebeurtenissen van voorbije dagen en weken in 
ons woonzorgcentrum. Schepen Elisabeth Meuleman betuigt ons diep medeleven aan de slachtoffers, 
familie en het personeel.

Het roept veel vragen en bezorgdheden op, er loopt een gerechtelijk onderzoek, waarbij gevraagd 
wordt niet te communiceren over de feiten.

Burgemeester John Adam kreeg vandaag 27 maart een mail van het parket met de uitdrukkelijke 
vraag om het beroepsgeheim van het strafonderzoek te respecteren en de bijkomende vragen niet te 
beantwoorden.

SECRETARIAAT EN STAF

1. Secretariaat - Samenstelling deontologische commissie - Goedkeuring

Motivering

Bevoegdheid/rechtsgrond

Het decreet lokaal bestuur van 22.12.2017, in het bijzonder artikel 39.

De beslissingen van de gemeente- en OCMW-raad van 25.11.2019 en 27.03.2023 houdende de 
goedkeuring van de deontologische code voor lokale mandatarissen.

Feiten/context/motivering/adviezen van diensten

Alle lokale besturen moeten beschikken over deontologische commissie die toeziet op de 
verantwoordelijke invulling van de lokale politieke mandaten. 

De raad richt een deontologische commissie op. Het doel van de deontologische commissie is eerst en 
vooral het bevorderen van het zelfcorrigerend vermogen van het lokaal bestuur.
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De deontologische commissie is geen gemeenteraadscommissie zoals de andere commissies van de 
gemeenteraad. 

De samenstelling, werking en bevoegdheid van de deontologische commissie wordt geregeld in de 
deontologische code voor mandatarissen.

De deontologische commissie is bevoegd voor:

 Het geven van adviezen en aanbevelingen aan de raad over de inhoud van deze code met het 
oog op het bijsturen ervan of op de toepassing van de code op een voorliggend vraagstuk.

 Het opmaken van een jaarlijks verslag ter voorbereiding op de evaluatie van de deontologische 
code door de raad.

 Het ontplooien van initiatieven en opleidingen ter sensibilisering op thema’s rondom integriteit, 
deontologie en de deontologische code.

 Het zelf uitvoeren, dan wel mandateren, van de voorgeschreven stappen in het proces, van 
melding tot en met afronding van een melding van een vermoeden van schending van de code.

 Het formuleren van een gemotiveerd advies aan de raad over het vermoeden van een schending 
van de deontologische code door een mandataris.

Het aantal leden van de deontologische commissie bedraagt één per fractie en evenveel als het aantal 
fracties in de gemeenteraad, aangevuld met de voorzitter van de raad, die wordt toegevoegd als 
voorzitter van de deontologische commissie. 

Iedere fractie draagt één of meer plaatsvervangers voor, in geval een lid van de commissie afwezig is of 
betrokken is bij een voorliggende zaak.

Fractie Aantal commissieleden
Iedereen 9700! 1
Open VLD 1
Meer dan Groen 1
N-VA 1
Vlaams Belang 1

Link met het meerjarenplan

/

Budgettaire weerslag

/

Communicatie

/

Besluit

Eenparig.

Enig artikel. De gemeenteraad keurt de samenstelling van de deontologische commissie goed als volgt: 

Voorzitterschap Voorzitter van de raad 
Voorzitter Andy Vandekerckhove
Leden Effectief Plaatsvervangend

Iedereen 9700! André Vansteenbrugge Lieven Cnudde
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Dagmar Beernaert

Open VLD Murat Yurtay Tineke Van hooland

Meer dan Groen Mathilde Haesaert Steven Bettens

N-VA Frederic De Vos Farah Vansteenbrugge
Vlaams Belang Vincent Thomaes Kim Erauw

2. Secretariaat - Deontologische code mandatarissen - Goedkeuring

Motivering

Bevoegdheid/rechtsgrond

Het decreet lokaal bestuur van 22.12.2017, in het bijzonder artikel 39.

De beslissingen van de gemeente- en OCMW-raad van 25.11.2019 en 27.03.2023 houdende de 
goedkeuring van de deontologische code voor lokale mandatarissen.

Feiten/context/motivering/adviezen van diensten

Elk lokaal bestuur moet beschikken over een deontologische code voor lokale mandatarissen. Deze 
verplichting vloeit voort uit het decreet lokaal bestuur. 

Een deontologische code is een van de instrumenten om te werken aan de integriteit van de 
bestuursorganen van een lokaal bestuur. Integriteit gaat er in de kern om dat het lokaal bestuur zich op 
zo’n manier organiseert dat haar mandatarissen tot beslissingen komen die zowel zuiver als zorgvuldig 
zijn. De code heeft dus expliciet als doel een positieve bijdrage te leveren aan de integriteit en de 
kwaliteit van het lokaal bestuur.

Het doel van een deontologische code is in principe tweeledig:

1. de code geeft een beeld van de vraag ‘waarom’ deontologie voor een lokaal mandataris van 
groot belang is;

2. de code verheldert de gedragsregels die van toepassing zijn op de mandatarissen. 

Het decreet lokaal bestuur voorziet in de verplichte inrichting van een deontologische commissie. Deze 
commissie heeft een positieve functie en is in essentie een instrument voor de bevordering van het 
lerend en ‘zelfcorrigerend vermogen’ van het lokaal bestuur. 

De deontologische commissie is onder meer bevoegd voor het opmaken van een verslag ter 
voorbereiding op de evaluatie van de deontologische code door de raad.

Op 10.03.2025 vond een eerste deontologische commissie plaats waarbij de huidige deontologische 
code werd besproken en geëvalueerd. Een voorstel van tekst werd aangenomen. In bijlage het verslag 
met voorstel van deontologische code.

Link met het meerjarenplan

/

Communicatie

De deontologische code wordt na goedkeuring door de raad gepubliceerd op de website.
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Besluit

Eenparig.

Artikel 1. De gemeenteraad keurt de deontologische code, zoals geviseerd in bijlage, goed. 

3. Secretariaat - Huishoudelijk reglement - Goedkeuring

Motivering

Bevoegdheid/rechtsgrond

Het decreet lokaal bestuur van 22.12.2017, in het bijzonder artikel 28,§1, 38, 40, §1, 54 en 77.

De wet van 29.07.1991 betreffende de uitdrukkelijke motivering van de bestuurshandelingen. 

Het decreet van 16.07.2021 tot wijziging van diverse decreten, wat betreft versterking van de lokale 
democratie.

Het besluit van de Vlaamse regering van 10.09.2021 over de voorwaarden voor digitaal of hybride 
vergaderen voor de organen van de lokale besturen.

De beslissing van de gemeenteraad van 30.01.2025 houdende de vaststelling van het huishoudelijk 
reglement.

Feiten/context/motivering/adviezen van diensten

Op 30.01.2025 werd het huishoudelijk reglement door gemeenteraad en de raad voor 
maatschappelijk welzijn goedgekeurd.

Het reglement maakt de werking van de raden concreet, zorgt voor een duidelijke structuur in de 
besluitvorming en beschrijft de rechten en plichten van de raadsleden. Het huishoudelijk reglement 
moet o.a. bevatten:

- de vergaderingen waarvoor presentiegeld wordt betaald en het bedrag daarvan;
- de regels in verband met de eventuele terugbetaling van specifieke kosten die verband 

houden met de uitoefening van het mandaat;
- de wijze van verzending van de oproeping voor de raad en het ter beschikking stellen van 

het dossier aan de raadsleden;
- de wijze waarop de algemeen directeur of de door hem aangewezen medewerkers 

technische inlichtingen aan de raadsleden kunnen verstrekken;
- de voorwaarden voor het inzagerecht en het recht van afschrift;
- de voorwaarden voor het bezoekrecht aan de gemeentelijke en OCMW-diensten;
- de voorwaarden waaronder de raadsleden mondelinge en schriftelijke vragen kunnen 

stellen aan de leden van het college van burgemeester en schepenen (vast bureau);
- de wijze waarop de notulen van de raad worden gemaakt en ter beschikking worden 

gesteld;
- de keuze om digitaal te vergaderen en de wijze waarop;
- de regels voor de samenstelling en de werking van de commissies en de fracties.

Het huishoudelijk reglement werd uitvoerig besproken met de fractieleiders op 06.01.2025 en 
11.02.2025. Naar aanleiding van het overleg van 11.02.2025 dringt een aanpassing van het 
huishoudelijk reglement zich op. 
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Link met het meerjarenplan

n.v.t.

Budgettaire weerslag

n.v.t.

Communicatie

Het huishoudelijk reglement wordt gepubliceerd op de website van de stad.

Besluit

met 18 ja-stemmen (7 Open Vld: John Adam, Tineke Van hooland, Natascha De Meulemeester, Sybille 
De Vos, Gilles Simoens, Murat Yurtay en Danny Lauweryns; 5 Meer dan Groen: Elisabeth Meuleman, 
Maarten Blondeel, Marieke De Vos, Steven Bettens, en Mathilde Haesaert; 4 N-VA: Kristof 
Meerschaut, Farah Vansteenbrugge, Carine Portois en Frederic De Vos; en 2 Vlaams Belang: Vincent 
Thomaes en Kim Erauw); 0 nee-stemmen en 10 onthoudingen (10 Iedereen9700!: Mathieu De Cock, 
Mathieu Mas, Lieven Cnudde, Dagmar Beernaert, Christine Vandriessche, Luc Lammens, André 
Vansteenbrugge, Stefanie Debod, Dina Librecht en Wim Lodens.)

Artikel 1. De gemeenteraad stelt het huishoudelijk reglement, zoals gevoegd in bijlage, vast.

Artikel 2. Het huishoudelijk reglement van de gemeenteraad van 30.01.2025 wordt opgeheven en met 
ingang van heden vervangen door het in de zitting van heden vastgestelde huishoudelijk reglement. 

Artikel 3. Een afschrift van het huishoudelijk reglement wordt digitaal bezorgd aan alle raadsleden.

4. Secretariaat - Toerisme Oost-Vlaanderen Buitengewone Algemene Vergadering 12 maart 2025 - 
Bekrachtiging

Motivering

Bevoegdheid/rechtsgrond

Gelet op het feit dat de stad voor één of meerdere activiteiten aangesloten is bij de opdrachthoudende 
vereniging Toerisme Oost-Vlaanderen;

Gelet op het feit dat de stad per mail op 21 februari 2025 werd opgeroepen om deel te nemen aan de 
Buitengewone Algemene Vergadering van Toerisme Oost-Vlaanderen die op 12 maart 2025 plaatsheeft 
in het nieuwe Provinciehuis (Leopoldkazerne), Charles de Kerckhovelaan 189, 9000 Gent;

Gelet op het feit dat een dossier met documentatiestukken aan de stad per mail van 21 februari 2025 
overgemaakt werd;

Gelet op het feit dat de stad raadslid Natascha De Meulemeester aangesteld heeft als 
vertegenwoordiger van de stad;

Gelet op het artikel 432, alinea 3 van het decreet over het lokaal bestuur, waarbij bepaald wordt dat de 
vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger dient te worden herhaald voor elke Algemene 
Vergadering;
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Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017;

Feiten/context/motivering/adviezen van diensten

De agenda werd als volgt samengesteld:

1. Verwelkoming
2. Agenda vergadering, aanwezigheden en volmachten
3. Installatie algemene vergadering
4. Voorstelling TOV: organisatie en werking
5. Aanstelling bestuursorgaan (cat Provincie, steden en gemeenten en verenigingen)
6. Varia en rondvraag
7. netwerkmoment

Link met het meerjarenplan

Meerjarenplanaanpassing 5 2020-2025

BD-1: In onze dienstverlening staat de burger centraal

ACT-6: Verder werken aan een goede organisatiecultuur

Budgettaire weerslag

Communicatie

Besluit

Eenparig.

Artikel 1. De gemeenteraad bekrachtigt de agenda en alle bijlagen van de Buitengewone Algemene 
Vergadering van de opdrachthoudende vereniging Toerisme Oost-Vlaanderen op 12 maart 2025;

Artikel 2. De vertegenwoordiger van de stad Natascha De Meulemeester, die zal deelnemen aan de 
(fysieke of digitale) Buitengewone Algemene Vergadering van de opdrachthoudende vereniging 
Toerisme Oost-Vlaanderen op 12 maart 2025 ( of iedere andere datum waarop deze uitgesteld of 
verdaagd zou worden), op te dragen zijn/haar stemgedrag af te stemmen op de beslissingen genomen in 
de gemeenteraad van heden inzake voormeld artikel 1 van onderhavige beslissing.

Artikel 3. Het college van burgemeester en schepenen te gelasten met de uitvoering van voormelde 
beslissingen en onder meer kennisgeving hiervan te verrichten aan de opdrachthoudende vereniging 
Toerisme Oost-Vlaanderen, via mail naar katia.versieck@oost-vlaanderen.be

5. Secretariaat - Onesto Woonkrediet voor Vlaanderen Algemene Vergadering 25 maart 2025 - 
Bekrachtiging

Motivering

Bevoegdheid/rechtsgrond

mailto:katia.versieck@oost-vlaanderen.be
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Gelet op het feit dat de stad voor één of meerdere activiteiten aangesloten is bij de opdrachthoudende 
vereniging Onesto Woonkrediet voor Vlaanderen;

Gelet op het feit dat de stad per mail op 11 maart 2025 werd opgeroepen om deel te nemen aan de 
Algemene Vergadering van Onesto Woonkrediet voor Vlaanderen die op 25 maart 2025 plaatsheeft op 
de site van Kamp C, Britselaan 20, 2260 Westerlo;

Gelet op het feit dat een dossier met documentatiestukken aan de stad per mail op 11 maart 2025 
overgemaakt werd;

Gelet op het feit dat de stad raadslid Elisabeth Meuleman aangesteld heeft als vertegenwoordiger van 
de stad;

Gelet op het artikel 432, alinea 3 van het decreet over het lokaal bestuur, waarbij bepaald wordt dat de 
vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger dient te worden herhaald voor elke Algemene 
Vergadering;

Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017;

Feiten/context/motivering/adviezen van diensten

De agenda werd als volgt samengesteld:

1. Jaarverslag van de Raad van Bestuur over het boekjaar 2024
2. Verslag van de commissaris over het boekjaar 2024
3. Goedkeuring van de jaarrekening en resultatenbestemming over het boekjaar 2024
4. Kwijting bestuurders en commissaris
5. benoemingen

Link met het meerjarenplan

Meerjarenplanaanpassing 5 2020-2025

BD-1: In onze dienstverlening staat de burger centraal

ACT-6: Verder werken aan een goede organisatiecultuur

Budgettaire weerslag

Communicatie

Besluit

Eenparig.

Artikel 1. De gemeenteraad bekrachtigt de agenda en alle bijlagen van de Algemene Vergadering van de 
opdrachthoudende vereniging Onesto Woonkrediet voor Vlaanderen op 25 maart 2025;

Artikel 2. De vertegenwoordiger van de stad Elisabeth Meuleman, die zal deelnemen aan de (fysieke of 
digitale) Algemene Vergadering van de opdrachthoudende vereniging Onesto Woonkrediet voor 
Vlaanderen op 25 maart 2025 ( of iedere andere datum waarop deze uitgesteld of verdaagd zou 
worden), op te dragen zijn/haar stemgedrag af te stemmen op de beslissingen genomen in de 
gemeenteraad van heden inzake voormeld artikel 1 van onderhavige beslissing.
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Artikel 3. Het college van burgemeester en schepenen te gelasten met de uitvoering van voormelde 
beslissingen en onder meer kennisgeving hiervan te verrichten aan de opdrachthoudende vereniging 
Onesto Woonkrediet voor Vlaanderen, via mail naar david.govaert@onesto.vlaanderen.be.

ARCHIEF

6. Archief - Vertegenwoordiging stad VZW GOKO - Goedkeuring

Dit agendapunt is verdaagd.

BIBLIOTHEEK

7. Bibliotheek - Reglement stadsdichterschap 2025-2026 - Goedkeuring

Motivering

Bevoegdheid/rechtsgrond

Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017;

Gelet op artikel 40 van het decreet lokaal bestuur;

Gelet op het nieuw elan dat de Bibliotheek verkregen heeft door de renovatie en de nieuwe invulling;

Gelet op het feit dat de Bibliotheek haar positie in Oudenaarde en de Vlaamse Ardennen wil 
bestendigen en zelfs versterken, met een totaalpakket aan initiatieven, literaire en andere;

Overwegende dat het Lokaal Bestuur acties wil aanmoedigen om burgers tot ambassadeurs van de stad 
te maken;

Overwegende dat een stadsdichter zijn dichterlijke visie op het leven in onze stad kan brengen 
en op die manier bijdraagt tot meer kunst en cultuur in het dagelijkse leven en onze inwoners 
op een laagdrempelige manier in contact brengt met poëzie;

Overwegende dat met een dichterlijk oog gekeken kan worden naar actuele ontwikkelingen in onze stad 
en opvallende gebeurtenissen lyrisch in de kijker gezet kunnen worden;

Overwegende dat de gedichten van de stadsdichter door hun vorm en inhoud de inwoners van 
Oudenaarde een andere, frisse blik kunnen geven en hen betrekken bij het gemeenschapsleven; dat 
leesbaarheid, verstaanbaarheid en toegankelijke poëzie belangrijke aandachtspunten zijn;

Overwegende dat de vergoeding voor de stadsdichter kan verrekend worden op AR-nummer 0703-
00/6131006 van het Meerjarenplan 2020-2025 en volgende;

Feiten/context/motivering/adviezen van diensten

Het reglement voor de stadsdichter wordt als volgt vastgesteld:

Artikel 1. Inhoud van het stadsdichterschap

De stadsdichter levert vanaf de aanstelling jaarlijks minstens vier gedichten aan die gelijkmatig over het 
jaar verspreid zijn.

Wat er met de stadsgedichten gebeurt en via welke kanalen de stadsgedichten verspreid worden, wordt 
bepaald door het college van burgemeester en schepenen. (CBS)

De stadsgedichten worden altijd gepubliceerd op de website van de stad en de Bibliotheek.

De stadsdichter bepaalt zelf de inhoud van de gedichten. De Bibliotheek kan de stadsdichter op voorstel 
van het CBS, diensten en inwoners suggesties bezorgen naar aanleiding van bepaalde gebeurtenissen of 
evenementen.

mailto:david.govaert@onesto.vlaanderen.be
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De stadsgedichten worden ter kennisgeving voorgelegd aan het CBS alvorens het gedicht 
bekendgemaakt en verspreid wordt.

Het CBS behoudt het recht om een gedicht niet te publiceren indien de inhoud ervan indruist tegen de 
bestaande wetgeving rond seksisme, discriminatie of racisme. De gedichten mogen geen politieke 
verwijzingen bevatten.

De vorm van de gedichten is vrij te bepalen.
De gedichten hebben betrekking op de stad Oudenaarde, de inwoners, actuele ontwikkelingen in de 
stad of opvallende gebeurtenissen.

De stadsdichter geniet artistieke vrijheid, maar zorgt in de gedichten voor een positieve, constructieve 
en inclusieve benadering van de stad Oudenaarde.

De stadsdichter kan voorstellen tot initiatieven doen en houdt er rekening mee dat zulke voorstellen 
enkel gerealiseerd kunnen worden mits bekrachtiging door het CBS. De stadsdichter staat ervoor open 
om voorstellen te bespreken met de Bibliotheek en waar nodig bij te stellen, in functie van 
haalbaarheid, budget of eerdere ervaringen. Het voorstel dat op deze manier uitgewerkt wordt door de 
stadsdichter in overleg met de bibliotheek, wordt door de bibliotheek ter goedkeuring voorgelegd aan 
het CBS. De uitwerking van weerhouden voorstellen gebeurt nooit op eigen houtje, maar telkens in 
samenspraak met de bibliotheek. De bibliotheek behoudt het recht om naar eigen inzicht andere 
stadsdiensten of partijen te betrekken voor een optimale uitwerking van het voorstel.

Artikel 2. Duur van het stadsdichterschap
De stadsdichter wordt voor een periode van twee jaar aangesteld door het college van burgemeester en 
schepenen op voordracht van een jury. De periode start voor de eerste keer op 14/06/2025 en loopt tot 
14/06/2027. Daarna wordt de nieuwe cyclus gestart met de nieuw aangestelde stadsdichter.
Indien de stadsdichter de verplichtingen niet nakomt, kan de samenwerking vroegtijdig beëindigd 
worden door het CBS. De stadsdichter kan zijn opdracht beëindigen op eigen verzoek.

Artikel 3. Kandidaatstelling – voorwaarden

- Leden van de jury kunnen zich geen kandidaat stellen.

- De kandidaat heeft een band met Oudenaarde.

- De kandidaat kan geen twee opeenvolgende termijnen na elkaar het ambt uitoefenen.

- De kandidaat stelt een aantal initiatieven voor die in de toekomst gerealiseerd zouden 
kunnen worden.

- De kandidaat is bereid om mee te werken aan het ruimer uitdragen van poëzie in 
Oudenaarde door openbare optredens, door het organiseren van workshops, lezingen,…in 
samenwerking met de bibliotheek en/of andere partners. Activiteiten worden steeds 
opgezet als algemene stimulans en ondersteuning van de waardering en beleving van poëzie 
in Oudenaarde en nooit als persoonlijke promotie voor de stadsdichter zelf.

Artikel 4. Selectie van de stadsdichter

- Het college van burgemeester en schepenen schrijft de kandidatuur voor het stadsdichterschap 
uit. Deze oproep wordt gepubliceerd via de communicatiekanalen van de stad.

- De kandidaturen moeten uiterlijk, 1 maand na de officiële oproep, ingediend worden. 

- Geïnteresseerden stellen zich kandidaat door een kort CV met contactgegevens, geboortedatum 
en een motivatiebrief in te zenden. 

Om de creativiteit van de kandidaat-stadsdichters in te schatten, wordt gevraagd om een 
antwoord te formuleren op de volgende vier vragen:
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1. Op welke manier zou jij als stadsdichter de waardering van poëzie in Oudenaarde willen 
vergroten? Formuleer 2 voorstellen op maat van jongeren (tot 18 jaar) Formuleer 2 
voorstellen op maat van de doelgroep 30+

2. Op welke manier zou jij als stadsdichter inwoners in contact willen brengen met poëzie? 
Formuleer 2 voorstellen van initiatieven of activiteiten op korte termijn. Formuleer 2 
voorstellen van langlopende projecten.

3. Welke kansen zie jij als stadsdichter om Oudenaarde in de regio op de poëziekaart te 
zetten? Formuleer drie voorstellen met motivering.

4. Via welke kanalen/op welke manieren zou jij je stadsgedichten graag verspreid zien? Geef 
drie voorbeelden en motiveer waarom.

- De kandidaat stuurt 3 gedichten mee met de kandidaatstelling.

- De gedichten worden in een getypte vorm ingediend. (max. 1 A4)Eén van de ingediende 
gedichten moet specifiek Oudenaarde als thema hebben.

- De kandidatuur wordt digitaal bezorgd aan de Bibliotheek: bibliotheek@oudenaarde.be of per 
brief: Kandidatuur stadsdichter

-                     Openbare bibliotheek
                    Markt 35
                    9700 Oudenaarde

Artikel 5. Samenstelling van de jury

De kandidaturen die op tijd ingediend worden, zullen door een jury beoordeeld worden.
De jury is samengesteld uit:

- de schepen van cultuur van de stad Oudenaarde die ook fungeert als voorzitter (geen 
stemrecht)

- een afgevaardigde uit de cultuurraad

- minstens één extern expert ter zake

- één afgevaardigde van de bibliotheek 

- vanaf het tweede stadsdichterschap de aftredende stadsdichter. Bij alle volgende selecties 
maakt de aftredende stadsdichter van de vorige periode telkens deel uit van de jury.

Artikel 6. Procedure van aanstelling

De jury beoordeelt de kandidaturen en velt een gefundeerd oordeel. 

Het juryverslag met een rangschikking wordt bezorgd aan het college van burgemeester en schepenen  
dat de beslissing van de jury bekrachtigt dan wel afwijst. 

Na de goedkeuring door het college van burgemeester en schepenen wordt de geselecteerde 
stadsdichter op de hoogte gebracht en uitgenodigd voor een kennismaking met de selectiejury. Deze zal 
de keuze toelichten en de praktische invulling van het stadsdichterschap bespreken.

De niet-geselecteerde kandidaten krijgen een brief.

De ingezonden gedichten worden niet teruggestuurd en worden ook niet verder gebruikt door de stad 
Oudenaarde.

Over de beslissing van de jury is geen discussie mogelijk. Als de jury van oordeel is dat er niet voldoende 
kwalitatieve inzendingen zijn, behoudt zij het recht om af te zien van een voordracht aan het college van 
burgemeester en schepenen.
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Artikel 7. Publicatie van de werken van de stadsdichter.

De stadsdichter krijgt een vergoeding, namelijk 200 euro per gedicht. Bij verspreiding via de 
verschillende kanalen van de stad worden de werken van de stadsdichter voorzien van een duidelijke 
naamsvermelding: in het stadsmagazine (minstens eenmaal per jaar), op de sociale media, de website 
van de stad (elk gedicht) en de Bibliotheek. 

De stadsdichter bezorgt de gedichten telkens via bibliotheek@oudenaarde.be.

De stadsdichter draagt de auteursrechten met betrekking tot de gedichten die in het kader van deze 
overeenkomst in opdracht van de stad Oudenaarde worden gecreëerd, integraal en onvoorwaardelijk 
over aan de stad Oudenaarde, en dit voor de duur van 20 jaar vanaf de creatie.

De jury kan een voorstel aan het college doen of het gedicht in het straatbeeld komt.  

Voor bijkomende opdrachten op afroep wordt een vergoeding schriftelijk vastgelegd.

Kandidaten voor het stadsdichterschap verklaren zich akkoord met dit reglement.

Artikel 8. Begeleiding en evaluatie 

De Bibliotheek is de centrale factor bij de aanstelling en opvolging van de stadsdichter. Na één jaar  
stadsdichterschap is er een tussentijds voortgangsgesprek tussen de stadsdichter en de 
verantwoordelijken van de bibliotheek. Aan het einde van de looptijd van het stadsdichterschap is er 
een evaluatiegesprek tussen de stadsdichter en de selectiejury. 

Link met het meerjarenplan

Meerjarenplanaanpassing 6 2020-2025

Actie(s): Gelijkblijvend beleid

Budgettaire weerslag

Boekjaar: 2025

Algemene rekening: 6131006 Omschrijving algemene rekening Erelonen en vergoedingen 
voor optredens, lesgevers

Actie Beleidsitem Bedrag Beschikbaar krediet

GBB-BIB 0703-00 € 800,00 € 3.797,50

Opmerkingen: € 200 per gedicht, 4 gedichten per jaar

Communicatie

Bibliotheek en communicatiedienst

Besluit

Eenparig.

Artikel 1. De Gemeenteraad keurt het reglement over het stadsdichterschap 2025-2026 goed.

ADMINISTRATIE EN OVERHEIDSOPDRACHTEN

mailto:bibliotheek@oudenaarde.be
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8. A&O - Nieuwbouw van een cultuurzaal Woeker XL - Archeologisch onderzoek - 
Dienstverleningsovereenkomst tussen de stad Oudenaarde en Solva - Raming - Goedkeuring 

Motivering

Bevoegdheid/rechtsgrond

Wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van bestuurshandelingen, en latere 
wijzigingen.

De wet van 17 juni 2016 houdende de overheidsopdrachten meer bepaald artikelen 29 en 30 
betreffende “in house-opdrachten”.

Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen, meer bepaald artikelen 326 tot en 
met 341 betreffende het bestuurlijk toezicht.

Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen, inzonderheid artikelen 40 en 41, 
betreffende de bevoegdheden van de gemeenteraad.

Bestuursdecreet van 7 december 2018

Beslissing van het college van burgemeester en schepenen van 18 september 2023 houdende 
goedkeuren van de overeenkomst met SOLVA houdende uitvoeren van het archeologisch 
vooronderzoek met betrekking tot het project “De Woeker“ met een geraamde kostprijs ten bedrage 
van € 116.436,00 (exclusief btw).

Beslissing van de gemeenteraad van 21 oktober 2024 houdende met betrekking tot de opdracht               
“Woeker: Oudenaarde nieuwbouw van een cultuurzaal, inclusief verbouwing van de bestaande 
gebouwen“ goedkeuren van het bestek, de raming ten bedrage van € 13.603.596,52 (exclusief btw) of 
16.460.351,79 (inclusief btw)

Feiten/context/motivering/adviezen van diensten

Tijdens de komende werken “Nieuwbouw van een cultuurzaal - Project Woeker XL“ dient een verplicht  
archeologisch onderzoek uitgevoerd te worden. Het archeologisch onderzoek en het daaruit 
voortvloeiend beheer van het archeologisch ensemble gebeurt door SOLVA (Intergemeentelijk 
samenwerkingsverband voor ruimtelijke ordening en socio-economische expansie). 
SOLVA zal tevens voorzien in een traject rond publiekswerking. 

De archeologische opgravingen zullen samen starten met de werken van de aannemer nieuwbouw die 
voorzien zijn vanaf mei 2025. 

Wat de door SOLVA opgemaakte raming archeologie betreft, zijn er twee scenario’s voorgelegd: een 
‘hogere’ raming (€ 1.083.463,31 inclusief btw) en een ‘lagere’ raming (€ 821.575,75 inclusief btw). 
Deze ramingen zijn een inschatting op basis van de huidige kennis en mogelijke variabiliteit omwille van 
enkele onzekere parameters. 

Het door SOLVA in het kader van het archeologisch vooronderzoek uitgevoerde proefsleuvenonderzoek 
gaf namelijk aan dat archeologische sporen op verschillende dieptes aanwezig zijn. 
De omvang en impact van bepaalde grote archeologische structuren, met name de stads- en 
bastionsgracht, is echter niet met zekerheid te bepalen in de context van de proefsleuven. 
Deze exacte omvang is echter bepalend voor de mate waarin ook oudere sporen en niveaus – die op 
terrein met zekerheid aanwezig zijn – zullen bewaard zijn. Dit en enkele andere factoren, zoals 
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eventuele aanwezigheid van knuppelpaden en organisch materiaal, zal een invloed hebben op de 
strategie van het veldwerk: 

1. Het nodige aantal opgravingsniveaus (grondplannen) – twee versus de veronderstelde drie. 
2. De uiteindelijke oppervlakte van de zones waarin drie opgravingsniveaus nodig zijn. 
3. Het kunnen inzetten van stagiairs/jobstudenten/vrijwilligers.

Bijgevoegde raming geeft daarom twee varianten voor het terreinwerk en de rapportage daarvan. De 
omvang van de rapportage (inclusief wassen, zeven, verwerken van vondsten en staalnames) zal immers 
ook bepaald worden door de resultaten van het terreinwerk. 
Dit geldt ook voor de selectie van de  natuurwetenschappelijke onderzoeken. De post 
‘natuurwetenschappelijk onderzoek’ is als het ware een “keuzelijst”, bepaald door de resultaten van het 
terreinwerk. Niet alles daarvan zal dus aan bod komen en de eindsom van deze onderzoeken zal lager 
liggen dan de vermelde som.

Een belangrijk element dat specifiek op deze raming een invloed heeft, is de aanwezigheid van PFAS en 
eventuele te nemen preventiemaatregelen (die de doorlooptijd zouden kunnen beïnvloeden). Dat is dus 
mee ingecalculeerd.

Na elke deelfase zal er een tussentijdse evaluatie gemaakt worden. Op deze wijze hoeft ook niet meteen 
alle budget voorzien te worden.

De dienst stelt aan de gemeenteraad voor om de raming van de kostprijs van het archeologisch 
onderzoek en de ontwerp-dienstverleningsovereenkomst stad/SOLVA goed te keuren. 

Link met het meerjarenplan

- meerjarenplanaanpassing 5 2020 – 2025
- meerjarenplan 2026-2031
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- investeringsbudgetbudget 2025 en 2026 
- ACT -39: Site De Woeker uitbouwen tot een echte multifunctionele cultuursite.

Budgettaire weerslag

Boekjaar: 2025

Algemene rekening: 2210007 (gebouwen – gemeenschapsgoederen – activa in aanbouw)

Actie Beleidsitem Bedrag Beschikbaar krediet

ACT-39 0705 00 € 600.000,00 € 4.992.925,83

Boekjaar: 2026

Algemene rekening: 2210007 (gebouwen – gemeenschapsgoederen – activa in aanbouw)

Actie Beleidsitem Bedrag Beschikbaar krediet

ACT-39 0705 00 € 483.463,31 € ?

Opmerkingen:  op vandaag zijn MJPA6 en het nieuwe MJP nog niet goedgekeurd. Binnen 
de laatst goedgekeurde meerjarenplanaanpassing 5 kunnen de financiële gevolgen tot en 
met het jaar 2025 worden ingecalculeerd; de rest van de uitvoering zal desgevallend 
moeten voorzien worden in het Meerjarenplan 2026-2031.

Visum Financieel Directeur met nr. 2025/03-20 dd. 13/03/2025.                                               

Communicatie

- SOLVA

Besluit

Eenparig.

Artikel 1. Goedkeuring wordt verleend aan dienstverleningsovereenkomst tussen Solva en de stad 
Oudenaarde houdende studie en begeleiding met opdrachtkost: uitvoering archeologisch onderzoek en 
beheer van een archeologisch ensemble met betrekking tot de opdracht“ Oudenaarde – Brandwoeker“.

Artikel 2. De maximale raming voor de opdracht “Archeologie Brandwoeker - Solva” bedraagt 
€ 1.066.555,16 (exclusief btw) of € 1.083.463,31 (inclusief btw).

Artikel 3. Het college van burgemeester en schepenen kan aan de opdracht iedere wijziging aanbrengen 
die het nodig acht in zoverre hieruit geen bijkomende uitgaven van meer dan 15% voortvloeien boven 
de goedgekeurde raming. 

9. A&O - Restauratie Poortgebouw van de Abdij Maagdendale  - Archeologisch onderzoek - 
Dienstverleningovereenkomst tussen stad Oudenaarde en SOLVA - Raming - Goedkeuring 
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Motivering

Bevoegdheid/rechtsgrond

Wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van bestuurshandelingen, en latere 
wijzigingen.

Wet van 17 juni 2016 houdende de overheidsopdrachten meer bepaald artikelen 29 en 30 “in house-
toezicht”.

Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen, meer bepaald artikelen 326 tot en 
met 341 betreffende het bestuurlijk toezicht.

Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017 en latere wijzigingen, inzonderheid artikelen 40 en 41, 
betreffende de bevoegdheden van de gemeenteraad.

Bestuursdecreet van 7 december 2018

Besluit van de gemeenteraad van 24 juni 2024 houdende goedkeuring van het bestek, wijze van gunning 
en de raming ten bedrage van € 2.549.222,14 (exclusief btw) voor de opdracht de opdracht 
“Poortgebouw Abdij Maagdendale - restauratie”.

Besluit van college van burgemeester en schepenen van 25 februari 2025 houdende goedkeuring van de 
gunning van de opdracht “Poortgebouw Abdij Maagdendale - restauratie” aan Monument 
Vandekerckhove NV ten bedrage van € 2.836.433,82 (exclusief btw).

Feiten/context/motivering/adviezen van diensten

Het schepencollege heeft in zitting van 25 februari 2025 de restauratie van het Poortgebouw van de 
Abdij Maagdendale gegund. Ter gelegenheid van de restauratie dient  een verplicht archeologisch 
onderzoek uitgevoerd. 
Dit archeologisch onderzoek en het daaruit vloeiend beheer van het archeologisch ensemble gebeurt 
door SOLVA (Intergemeentelijk samenwerkingsverband voor ruimtelijk ordening en socio-economische 
expansie). 
SOLVA zal tevens voorzien in een traject rond publiekswerking. 

De archeologische opgravingen zullen starten samen met de werken van de aannemer “restauratie” 
welke   voorzien zijn vanaf mei 2025.  

Er is geopteerd om na de door SOLVA uitgevoerde  bureaustudie geen vooronderzoeken te doen maar 
direct te starten met de archeologische opgravingen die in fases uitgevoerd zullen worden.

Gezien de fase van het vooronderzoek werd overgeslagen, konden deze kosten uitgespaard worden. 
Daardoor is er iets minder inzicht wat betreft de raming van de archeologische opgravingen. 

Volgende  raming van de kosten archeologie is opgemaakt: 

- Kosten personeel:                                                  € 129.922,22
- Prestaties, diensten, te bestellen werken en diensten door derden indien noodzakelijk:

                          €   27.722,35 
                                                                                 Totaal  :                      € 157.644,57        

Er is geopteerd voor een maximale inschatting die na elke deelfase geëvalueerd zal worden. Op deze 
wijze hoeft ook niet meteen het volledig budget voorzien. Bedoeling is om de kosten  te spreiden over 2 
jaar ( 2025 en 2026).

Er wordt hierbij ook rekening gehouden met extra doorlooptijd, bijvoorbeeld wanneer het terreinwerk 
niet aaneensluitend, maar in verschillende fases zou verlopen.
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De dienst stelt aan de gemeenteraad voor om de raming van de kostprijs van het archeologisch 
onderzoek en de ontwerp-dienstverleningsovereenkomst stad/SOLVA goed te keuren. 

Link met het meerjarenplan

- meerjarenplanaanpassing 5 2020 – 2025
- meerjarenplan 2026-2031
- investeringsbudgetbudget 2025 en 2026 
- GBB: gelijkblijvend beleid

Budgettaire weerslag

Boekjaar: 2025

Algemene rekening: 2700007 – Onroerend Erfgoed – Activa in aanbouw

Actie Beleidsitem Bedrag Beschikbaar krediet

GBB-BIA 0720 00 € 78.822,29 € 1.013.233,93

Boekjaar: 2026

Algemene rekening: 2700007 – Onroerend Erfgoed – Activa in aanbouw

Actie Beleidsitem Bedrag Beschikbaar krediet

GBB-BIA 0720 00 € 78.822,28 € ?

Opmerkingen:  op vandaag zijn MJPA6 en het nieuwe MJP nog niet goedgekeurd. Binnen 
de laatst goedgekeurde meerjarenplanaanpassing 5 kunnen de financiële gevolgen tot en 
met het jaar 2025 worden ingecalculeerd; de rest van de uitvoering zal desgevallend 
moeten voorzien worden in het Meerjarenplan 2026-2031.

Visum financieel Directeur nr. 2025/03-18 dd. 13/03/2025

Communicatie

- SOLVA
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Besluit

Eenparig.

Artikel 1.  Goedkeuring wordt verleend aan de dienstverleningsovereenkomst tussen Solva en de stad 
Oudenaarde houdende “studie en begeleiding met opdrachtkost: uitvoering archeologisch onderzoek en 
beheer van een archeologisch ensemble met betrekking tot de opdracht“ Restauratie Poortgebouw 
Abdij Maagdendale”.

Artikel 2. De maximale raming voor de opdracht “Archeologie Poortgebouw - Solva” bedraagt € 
153.374,22 (exclusief btw) of € 157.644,57 (inclusief btw).

Artikel 3. Het college van burgemeester en schepenen kan aan de opdracht iedere wijziging aanbrengen 
die het nodig acht in zoverre hieruit geen bijkomende uitgaven van meer dan 15% voortvloeien boven 
de goedgekeurde raming. 

10. A&O - Collector Volkaartsbeekstraat en herinrichting Wortegemstraat - Zaak der wegen - 
Goedkeuring

Motivering

Bevoegdheid/rechtsgrond

Besluit van de Vlaamse Regering van 27 november 2015 tot uitvoering van het decreet van 25 april 2014 
betreffende de omgevingsvergunning.

Vlaamse Codex Ruimtelijke Ordening, in werking op 01 september 2009, zoals tot op heden gewijzigd.

Decreet van 25 april 2014 betreffende de omgevingsvergunning.

Bestuursdecreet van 07 december 2018.

Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikels 326 tot en met 341 betreffende 
het bestuurlijk toezicht.

Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, inzonderheid artikel 40 en 41 betreffende de 
bevoegdheden van de gemeenteraad.

Decreet van 3 mei 2019 houdende gemeentewegen, inzonderheid artikel 12 §2.

Beslissing van de gemeenteraad van 16 december 2016 houdende goedkeuring ontwerp 
samenwerkingsovereenkomst tussen NV Aquafin, TMVW, de gemeente Wortegem-Petegem en de stad 
Oudenaarde met betrekking tot “Collector Volkaartsbeekstraat - (project Aquafin nr 22.188) – aanleg 
fietspad Wortegemstraat”.                                      

Beslissing van de gemeenteraad van 28 november 2022 houdende goedkeuring studieopdracht 
“Collector Volkaartsbeekstraat (project Aquafin nr 22.188) – aanleg fietspad Wortegemstraat” tussen 
enerzijds NV Aquafin, Farys, de gemeente Wortegem – Petegem, de stad Oudenaarde, de provincie 
Oost-Vlaanderen en anderzijds het studiebureau Goegebeur -D’hauwer BV

Beslissing van het college van burgemeester en schepenen van 25 februari 2025 betreffende het 
voorwaardelijk gunstig adviseren van de omgevingsvergunningsaanvraag voor het project collector 
Volkaartsbeek – herinrichting Wortegemstraat.

Beslissing van de gemeenteraad van 27 februari 2025 betreffende de goedkeuring van grondaankopen, 
afstand van pacht en uitwinningsvergoedingen (deel) voor het project “Collector Volkaartsbeekstraat 
(Aquafin 22.188) – aanleg fietspad Wortegemstraat”.
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Feiten/context/motivering/adviezen van diensten

SITUATIESCHETS

AQUAFIN (Dijkstraat 8, 2630 Aartselaar) diende een omgevingsvergunningsaanvraag in voor de aanleg 
van een gescheiden rioleringsstelsel en het verbeteren van de waterafvoer om wateroverlast te 
beperken, waarbij ook wegeniswerken zijn opgenomen om rijwegen, fietspaden en voetpaden te 
vernieuwen.

Het projectgebied situeert zich ten westen van de kern Bevere. De aanvraag heeft betrekking op 
openbare gemeentewegen en aanpalende landbouwgronden op Oudenaards grondgebied. 

Daarnaast omvat de aanvraag eveneens de Vierschaar, de Volkaartsbeekstraat, de Heerbaan en het 
Moregemplein op het grondgebied van Wortegem-Petegem.

De stad is in dit dossier geen vergunningverlenende overheid (= Vlaamse overheid, dept. Omgeving) 
maar het college gaf in zitting van 25 februari 2025 een voorwaardelijk gunstig advies op deze aanvraag.

Overeenkomstig artikel 12, §2 van het Decreet Gemeentewegen kan de aanleg of wijziging van een 
gemeenteweg met toepassing van artikel 31 van het Omgevingsvergunningsdecreet opgenomen 
worden in een omgevingsvergunning voor stedenbouwkundige handelingen. Dit op voorwaarde dat een 
ontwerp rooilijnplan aan het aanvraagdossier wordt toegevoegd. Dat is hier het geval.

Vervolgens bepaalt artikel 31 van het Omgevingsvergunningsdecreet dat de gemeenteraad bevoegd is 
om te beslissen over de aanleg van de wegenis, hetgeen impliceert dat de gemeenteraad zich uitspreekt 
over de ligging, breedte en de uitrusting van de gemeenteweg en de eventuele opname in het openbaar 
domein.

Dit betreft een uitdrukkelijk aan de raad voorbehouden bevoegdheid in de zin van artikel 41, 9° van het 
Decreet Lokaal Bestuur. De gemeenteraad moet dus een beslissing nemen over de zaak der wegen 
alvorens de vergunningverlenende overheid een beslissing kan nemen over de totaliteit van de 
aanvraag.

OPENBAAR ONDERZOEK

De aanvraag werd onderworpen aan een openbaar onderzoek. Dit vond plaats van 16 januari 2025 tot 
en met 14 februari 2025. 

Naar aanleiding van het openbaar onderzoek werden er 7 bezwaarschriften ontvangen.

Inhoud van de bezwaren:

Aard van de bezwaren:

1. Visuele verstoring: Er wordt bezorgdheid geuit over de impact van het geplande pompstation en 
de collector op het uitzicht op de omliggende natuur en het agrarische straatbeeld. De 
bezwaarmakers stellen dat dit de esthetiek en woonkwaliteit van de omwonenden zou 
aantasten, aangezien het gebied een agrarisch karakter heeft.

2. Geluids- en geurhinder: De bezwaarmakers maken zich zorgen over mogelijke geluidsoverlast en 
geurhinder, vooral in de zomermaanden. Er wordt verwezen naar een soortgelijke installatie in 
Gent, waarbij maatregelen werden getroffen om de geluids- en geurhinder te beperken. Er 
wordt verwacht dat dergelijke aanpassingen ook voor het geplande pompstation zullen worden 
doorgevoerd.

3. Ongedierte: Er wordt gewezen op de mogelijkheid dat de installatie ongedierte kan aantrekken, 
wat de leefbaarheid in de buurt zou kunnen beïnvloeden. Er wordt gevraagd naar een adequaat 
onderhoudsplan om dit te voorkomen.

4. Locatiekeuze: De bezwaarmakers vinden de locatie in het agrarische gebied, dicht bij woningen, 
ongeschikt voor een pompstation van deze omvang. Er wordt gesuggereerd om het 
pompstation te verplaatsen naar een alternatieve locatie, bijvoorbeeld naast de oude 
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vierschaar, bij het reeds aangelegde wachtbekken op de hoek van de Volkaartsbeekstraat en de 
Oudenaardseweg.

5. Bufferbekken: Er wordt geen bezwaar aangetekend tegen de aanleg van de buffer- en 
infiltratiezone, mits de aanleg en het onderhoud goed worden uitgevoerd. De bezwaarmakers 
vragen om zorgvuldige controle van het niveau en de werking van het bekken, zodat deze 
optimaal kan functioneren zonder negatieve invloed op het gebied.

Evaluatie van de bezwaren: 

Enkel de aspecten met betrekking tot de aanleg van de wegenis en het openbaar domein maken deel uit 
van de zaak der wegen. De opmerkingen die in de bezwaarschriften worden gemaakt, behoren hier niet 
toe. De raad kan zich hierover dus niet uitspreken; deze bezwaren moeten door de 
vergunningverlenende overheid worden behandeld.  

BEOORDELING ZAAK DER WEGEN

De gemeenteraad moet zich uitspreken over ‘de zaak der wegen’ (zijnde de ligging, de breedte en de 
uitrusting van de gemeentewegenis, en over de eventuele opname in het openbaar domein). De 
gemeenteraad houdt hierbij rekening met de principes en doelstellingen uit het Decreet 
Gemeentewegen:

De algemene doelstelling uit art. 3. Is erop gericht om de structuur, de samenhang en de 
toegankelijkheid van de gemeentewegen te vrijwaren en te verbeteren, o.a. door de uitbouw van een 
veilig wegennet op lokaal niveau en de herwaardering en bescherming van een fijnmazig netwerk van 
trage wegen, zowel op recreatief als op functioneel vlak.

Algemeen belang
Overeenkomstig art. 4, 1° Decreet Gemeentewegen dienen wijzigingen van het gemeentelijk wegennet 
steeds ten dienste te staan van het algemeen belang.

Langs de Wortegemstraat wordt buiten de bebouwde kom een nieuw tweerichtingsfietspad aangelegd. 
Binnen de bebouwde kom gaat het fietspad  over naar twee aanliggend verhoogde fietspaden. 

Het aanleggen van veiligere fietspaden draagt bij tot veiligere fietsverbindingen en stimuleert een 
duurzame mobiliteit.

Een vernieuwing van het fietspad kan fungeren als een hefboom voor een toekomstige modalshift. Door 
de fietsinfrastructuur te verbeteren, kunnen bewoners worden aangemoedigd om vaker de fiets te 
nemen in plaats van de auto. Dit draagt bij aan een duurzamer en efficiënter mobiliteitssysteem, en 
dient in dat opzicht het algemeen belang.

Verkeersveiligheid
Overeenkomstig artikel 4, 3° van het Gemeentewegendecreet dient bij de beslissingen omtrent de 
wijzigingen aan het gemeentelijk wegennet steeds de verkeersveiligheid in aanmerking te worden 
genomen. 

Zie in dit opzicht ook bovenstaande motivatie onder ‘Algemeen belang’.

Het ontwerp van de wegenis is onderwerp geweest van doorgedreven onderzoek en overleg, ook 
binnen een projectstuurgroep met vertegenwoordiging van de provincie Oost-Vlaanderen en het 
departement mobiliteit en openbare werken.

Het uiteindelijke consensusontwerp volgt zoveel als mogelijk de voorkeursoplossingen uit het 
Vademecum Fietsvoorzieningen (v2022). 

Het project is deels in zone 50km/u en deels in zone 70km/u gelegen: respectievelijk worden 
aanliggende fietspaden en een vrijliggend tweerichtingsfietspad als standaard toegepast.

Ontsluiting aangrenzende percelen
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Overeenkomstig artikel 4, 4° van het Gemeentewegendecreet dienen bij de beslissingen omtrent de 
wijzigingen aan het gemeentelijk wegennet steeds de ontsluiting van de aangelande percelen in 
aanmerking te worden genomen. 

Aangelande percelen worden niet negatief beïnvloed door de aanleg van nieuwe wegenis. De bestaande 
functie als verkeersinfrastructuur blijft behouden en de nieuwe riolering onder de rijweg heeft geen 
invloed op de toegankelijkheid van de woonkavels, omdat deze overrijdbaar is.

Opname openbaar domein
In uitvoering van dit project moeten een aantal grondaankopen in volle eigendom, overeenkomsten 
“afstand van pacht“ en overeenkomsten “uitwinningsvergoeding” gerealiseerd worden. De raad gaf in 
hieraan in zitting van 27 februari 2025 goedkeuring. De aldus verworven gronddelen zullen worden 
opgenomen in het openbaar domein.

ADVIEZEN
De diensten mobiliteit en openbaar domein waren betrokken bij de totstandkoming van dit dossier en 
wensen geen formeel advies meer uit te brengen  

Gelet op het bovenstaande wordt voorgesteld om de ‘zaak der wegen’ zoals blijkt uit de 
vergunningsaanvraag, goed te keuren.

Link met het meerjarenplan

Geen

Budgettaire weerslag

Geen

Communicatie

De beslissing wordt door de dienst ruimtelijke ordening meegedeeld aan de aanvragers en aan de 
vergunningverlenende overheid.

Besluit

Eenparig.

Enige artikel. De gemeenteraad geeft goedkeuring aan voorliggend rooilijnplan, het ontwerp tot aanleg 
van wegenis en aanhorigheden en de voorziene opname in het openbaar domein binnen het 
Aquafinproject 22.188, collector Volkaartsbeekstraat en herinrichting Wortegemstraat, voor wat betreft 
grondgebied Oudenaarde.

11. A&O - Voorwaarden aankoop en reconversie 'Buurtschuur' Saffrou - Goedkeuring

Motivering

Bevoegdheid/rechtsgrond

Wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van bestuurshandelingen, en latere 
wijzigingen.

Wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen inzake 
overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten en concessies, en 
latere wijzigingen.
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Wet van 17 juni 2016 en latere wijzigingen inzake overheidsopdrachten, inzonderheid artikel 36.

Koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de 
overheidsopdrachten, en latere wijzigingen.

Koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten klassieke sectoren, en 
latere wijzigingen.

Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikelen 40, 41 en 56 betreffende de 
bevoegdheden van respectievelijk de gemeenteraad en het college van burgemeester en schepenen.

Beslissing van de gemeenteraad van 18 december 2023 betreffende de goedkeuring van het evolutief 
concept van de ‘Buurtschuur’.

Collegebeslissing van 18 februari 2025 betreffende principiële goedkeuring tot aankoop vijf 
parkeerplaatsen Saffrou-site.

Feiten/context/motivering/adviezen van diensten

In het Brownfieldconvenant ‘Saffre Frères’ alsook in de verkavelingsvergunning voor de site, werd  een 
“buurtoverschrijdende functie” vooropgesteld voor de loods met sheddakstructuur, centraal op het 
terrein. 

Ontwikkelaar Revive zou een zone voor publiek gebruik ontwikkelen en kosteloos aan het openbaar 
domein overdragen. De stad engageerde zich tot de ontwikkeling en invulling van de ‘Buurtschuur’.

De gemeenteraad keurde in zitting van 18/12/2023 unaniem een evolutief concept voor deze 
buurtschuur goed waarbij een deel van de bestaande structuur in het dakvlak wordt opengewerkt om 
op deze manier een groene ontmoetingsplaats te creëren voor de ruime omgeving (= ‘Groene Loods’, 
publiek parkje / volkstuintjes). 

Het overige deel van de centrale loods (‘Rode Loods’) blijft overdekt en wordt polyvalent gerestaureerd, 
teneinde geen toekomstige invullingen te hypothekeren.

Principe 

De ‘Groene Loods’ wordt gerealiseerd en gefinancierd door Revive, en na oplevering kosteloos aan het 
openbaar domein overgedragen. De ‘Rode Loods’ zal worden ontwikkeld en gefinancierd door de stad. 
Eerst moet de ‘Rode Loods’ door de stad worden aangekocht (exclusief de laatste travee, die eveneens 
openbaar domein betreft), waarna een gezamenlijke (stad / Revive) occasionele overheidsopdracht voor 
de renovatiewerken zal worden uitgeschreven.

1. Aankoop loods, inclusief ruimte voor hoogspanningscabine en vijf ondergrondse 
parkeerplaatsen

Binnen de footprint van de ‘Rode Loods’ wordt een ruimte (23 m²) voorzien voor de installatie van een 
hoogspanningscabine (HSC) door Fluvius. Hiertoe verkrijgt Fluvius een erfpachtrecht op dit perceel; na 
afloop wordt de stad ook kosteloos eigenaar van deze ruimte. De bouwkost van deze ruimte wordt pro 
rata verdeeld, aangezien deze HSC ook andere gebouwen op de site van stroom zal voorzien. Zie in dit 
verband het splitsingsplan dd. 15/01/2025 van Eyckmans.

De zuivere aankoop heeft aldus betrekking op een perceel bouwgrond met opstallen, gelegen nabij de 
Dijkstraat, kadastraal gekend volgens titel sectie A, deel van nummer 121/C/3/P0000, en volgens 
recente kadastrale legger nummer 253/X/3/P0000, met nieuwe gereserveerde nummers 45035 A 253 
A4 P0000 met een oppervlakte volgens meting van 23 vierkante meter (de ruimte voor de 
hoogspanningscabine) en 45035 A 253 B4 P0000 met een oppervlakte volgens meting van 974 vierkante 
meter (de ‘Rode Loods’ zelf).
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Aan de aankoop van het privatief perceel ‘Buurtschuur’, zijn ingevolge de parkeernorm ook privatieve 
parkeerplaatsen verbonden. Na onderhandelingen kon een akkoord bereikt worden over de aankoop 
van vijf geclusterde, ondergrondse parkeerplaatsen.

Deze autostaanplaatsen zijn gekenmerkt als P25 tot en met P29 in het ondergronds garagegebouw, en 
bevatten ieder:

- in privatieve en uitsluitende eigendom: de autostaanplaats zelf
- in mede-eigendom en gedwongen onverdeeldheid: 

o dertig/drieduizendsten (30/3.000sten) in de bijzondere gemeenschappelijke gedeelten 
van het ondergronds garagegebouw.

o Dertig/tienduizendsten (30/10.000sten) in de grond en de overige algemene 
gemeenschappelijke gedeelten.

Het betreft:

- Met perceelsidentificatie autostaanplaats P25: 45035 A 121 C6 P0129
- Met perceelsidentificatie autostaanplaats P26: 45035 A 121 C6 P0130
- Met perceelsidentificatie autostaanplaats P27: 45035 A 121 C6 P0131
- Met perceelsidentificatie autostaanplaats P28: 45035 A 121 C6 P0132
- Met perceelsidentificatie autostaanplaats P29: 45035 A 121 C6 P0133

De totale aankoopprijs bedraagt € 399.160,00, opgesplitst als volgt:

- Rode loods: 997 m² aan € 280/m² = € 279.160,00
- Vijf ondergrondse parkeerplaatsen voor de onderhandelde prijs van € 24.000/pp = € 120.000

2. Samenwerkingsovereenkomst

Aangezien Revive instaat voor de ontwikkeling van de ‘Groene Loods’ en de stad voor de ‘Rode Loods’, is 
het om technische en economische redenen aangewezen beide deelopdrachten waar mogelijk door 
dezelfde aannemer te laten uitvoeren. De restauratie van de integrale centrale loods zal dus met 
toepassing van de wetgeving overheidsopdrachten worden geplaatst en gegund als een occasionele 
gezamenlijke opdracht (openbare procedure). De eigenlijke tuinaanleg van de ‘Groene Loods’ valt 
buiten de scope van deze opdracht en komt volledig ten laste van Revive.

Om duidelijke afspraken tussen partijen te kunnen maken, werd een samenwerkingsovereenkomst 
opgesteld. 

Revive zal worden aangeduid om in gezamenlijke naam bij de procedure, de sluiting en de 
uitvoering van de opdracht als aanbestedende overheid op te treden (overeenkomstig artikel 48 van de 
wet van 17 juni 2016 betreffende de overheidsopdrachten).

Deze samenwerkingsovereenkomst geeft uitvoering aan een investeringsdossier, en het valt dus 
onder de bevoegdheid van de Gemeenteraad om deze overeenkomst al dan niet goed te keuren.

3. Lastvoorwaarden voor de occasionele gezamenlijke overheidsopdracht tot reconversie van de 
centrale schuur.

Voor de effectieve uitvoering van de werken, stelden Revive en de stad in onderling overleg een bestek 
op (W87472024 – bijgevoegd); de uitgave voor deze renovatieopdracht wordt in totaliteit geraamd op 
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€ 1.717.773 (excl. btw); het aandeel ten laste van de stad (‘Rode Loods’: bouwkunde + stabiliteit + 
technieken) wordt geraamd op € 1.097.762.

Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van de openbare procedure.

Dit project betreft de uitvoering van beslist beleid en werd eerder goedgekeurd binnen het 
meerjarenplan. Het aanbestedingsdossier wordt bij deze ter goedkeuring voorgelegd aan de 
gemeenteraad. 

Daden van beschikking over onroerende goederen behoren tot de bevoegdheid van de gemeenteraad. 
Bij deze wordt aan de raad dan ook goedkeuring gevraagd op de aankoopakte, de 
samenwerkingsovereenkomst en op de lastvoorwaarden en raming van de renovatie.

Link met het meerjarenplan

Meerjarenplanaanpassing 5 2020-2025

Beleidsdoelstelling(en) 18: We zetten in op actieve handelskernen en op economische activiteit in de 
stad.

Actie 52: Onderzoeken haalbaarheid Saffersbuurtschuur als ‘bedrijvencentrum’/incubator

Budgettaire weerslag

Boekjaar: 2025

Algemene rekening: 2210007

Actie Beleidsitem Bedrag Beschikbaar krediet

ACT-52 0600-00 € 1.000.000,00 € 1.000.000,00

Boekjaar: 2026

Algemene rekening: 2210007

Actie Beleidsitem Bedrag Beschikbaar krediet

GBB-BIA 0610-00 € 1.000.000,00 € 1.000.000,00*

Opmerking: 
In de meerjarenplanaanpassing 5 is op ACT-52 € 1.000.000 voorzien, waarmee zowel de 
aankoop als de geraamde vorderingen qua restauratie voor wat betreft 2025 zijn gedekt. 

*Op vandaag zijn MJPA6 en het nieuwe MJP nog niet goedgekeurd. Binnen de laatst 
goedgekeurde meerjarenplanaanpassing 5 kunnen de financiële gevolgen tot en met het 
jaar 2025 worden ingecalculeerd; de rest van de uitvoering zal desgevallend moeten 
voorzien worden in het Meerjarenplan 2026-2031. 
De financieel directeur verleende een visum voor de aankoop met nummer 2025/03-17 op 13/03/2025.

Communicatie

A&O > Revive 

Besluit
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Eenparig.

Artikel 1. De gemeenteraad geeft goedkeuring aan de voorliggende ontwerpakte tot aankoop van de 
centrale loods (€ 279.160) en vijf ondergrondse parkeerplaatsen (€ 120.000) op de Saffrou-site voor een 
bedrag van € 399.160,00.

Artikel 2. De gemeenteraad geeft goedkeuring aan de samenwerkingsovereenkomst met Revive 
Oudenaarde Development BV betreffende de gezamenlijke renovatie van de centrale loods 
(‘Buurtschuur’) op de Saffrou-site.

Artikel 3. Goedkeuring wordt verleend aan het bestek met ref. W87472024 en de raming voor de 
opdracht “Reconversie centrale loods”. De lastvoorwaarden worden vastgesteld zoals voorzien in het 
bestek en zoals opgenomen in de algemene uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten. De raming 
van het stadsaandeel bedraagt € 1.097.762 (exclusief btw). De opdracht wordt gegund bij wijze van een 
openbare procedure.

Artikel 4. Bovenstaande artikelen 1 t.e.m. 3 vervangen artikel 2 van de raadsbeslissing van 18 december 
2023, in die mate dat wegens voortschrijdend inzicht en wettelijke bepalingen niet langer wordt 
geopteerd voor een aankoop op plan via een onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. 

Artikel 5. De gemeenteraad geeft goedkeuring aan de opname van het saldo voor de renovatiewerken in 
het nieuwe meerjarenplan, boekjaar 2026. Dit saldo wordt geraamd op € 1.000.000 en zal voorzien 
worden op GBB-BIA 0610-00 22210007.

Artikel 6. Het college van burgemeester en schepenen kan aan de overeenkomst iedere wijziging 
aanbrengen die het bij uitvoering nodig acht in zoverre hieruit geen bijkomende uitgaven van meer dan 
15 % voortvloeien boven de goedgekeurde raming.

AANKOOP

12. Aankoop – Aansluiting raamovereenkomst hospitalisatieverzekering, periode 2026 – 2029, 
verlengbaar - Goedkeuring

Motivering

Bevoegdheid/rechtsgrond

De wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen inzake 
overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten en concessies, en 
latere wijzigingen.

De wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, inzonderheid artikel 47.

Het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de 
overheidsopdrachten, en latere wijzigingen.

Het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten klassieke sectoren, 
en latere wijzigingen.

De wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van bestuurshandelingen, en 
latere wijzigingen.

Het Bestuursdecreet van 7 december 2018.

Het Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017.

De lokale rechtspositieregeling zoals goedgekeurd bij beslissing van de gemeenteraad en bij beslissing 
van de raad voor maatschappelijk welzijn van 30 januari 2023, zoals gewijzigd op de gemeenteraad en 
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op de raad voor maatschappelijk welzijn van 20 november 2023 en 24 juni 2024, in het bijzonder 
afdeling 2, artikels 218 tot en met 221.

Feiten/context/motivering/adviezen van diensten

Sinds 2001 sluit het lokaal bestuur een hospitalisatieverzekering af voor haar personeelsleden.
Voor onze huidige hospitalisatieverzekering 2021-2025 trad ons lokaal bestuur toe tot het raamakkoord 
collectieve hospitalisatieverzekering, afgesloten tussen de FPD-GSD en Ethias in partnerschap met 
MedExel. Dit raamakkoord loopt ten einde op 31 december 2025.
Gezien de beslissing van de federale GSD kunnen de Vlaamse lokale en provinciale besturen niet meer 
intekenen op de overheidsopdracht die zij zullen uitschrijven.
Gezien het belang van een kwalitatieve hospitalisatieverzekering voor de personeelsleden en de 
voordelen verbonden aan een collectieve polis, heeft de GSD-V zelf het initiatief genomen om een eigen 
overheidsopdracht uit te schrijven ten gunste van de bij de GSD-V aangesloten besturen en instellingen, 
waarbij volgende bepalingen van toepassing zijn :
- De dekking is grotendeels gelijklopend aan de lopende hospitalisatieverzekering, mits een klein aantal 
verbeteringen, rekening houdend met de evolutie van de wetgeving en de verzekeringsmarkten.
- Het betreft een collectieve hospitalisatieverzekering, met de keuze tussen 2 formules: een 
basisformule (gemeenschappelijke/tweepersoonskamer) en een uitgebreide formule 
(eenpersoonskamer). 
- De overheidsopdracht vanuit GSD-V, conform de wetgeving op overheidsopdrachten, zal worden 
bekendgemaakt dit voorjaar 2025 en wordt geplaatst via de mededingingsprocedure met 
onderhandeling. Overeenkomstig de reglementering dienen in de opdrachtdocumenten (bestek) de 
besturen en instellingen vermeld die zullen aansluiten bij de volgende raamovereenkomst. In 
tegenstelling tot het verleden zal de toewijzing van de opdracht ook gebaseerd worden op kwalitatieve 
gunningscriteria.
- De uitvoering van de opdracht zal ingaan op 1 januari 2026 en loopt voor 4 jaar, met de mogelijkheid 
tot een verlenging van 2 x 1 jaar. 
- Via de aansluiting verbinden de deelnemende besturen en instellingen zich voor de volledige duur van 
het contract, ongeacht het resultaat van de aanbesteding.
- Het bedrag van de premies wijzigt niet tijdens de eerste twee jaar. Daarna kan de verzekeraar de 
premies aanpassen als de schadestatistieken dit rechtvaardigen en binnen de grenzen van de medische 
index. 

Gelet op de voorziene dekking (gelijklopend aan de huidige polis) en de gezamenlijke aanbesteding 
vanuit GSD-V wat via schaalvergroting kan leiden tot een gunstige invloed op de prijs in plaats van een 
eigen aanbesteding, wordt intern voorgesteld om aan te sluiten bij de raamovereenkomst van de GSD-V.

Bij beslissing d.d. 4 maart 2025 adviseerde het college van burgemeester en schepenen / vast bureau de 
aansluiting positief.

Link met het meerjarenplan

Meerjarenplanaanpassing 5 2020-2025.

Gelijkblijvend beleid - Personeelsdienst

Budgettaire weerslag

Boekjaar: 2026

Algemene rekening: 
6221000 Hospitalisatieverzekering - vastbenoemd personeel 
6222000 Hospitalisatieverzekering - contractueel personeel  
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Actie Beleidsitems Bedrag Totaal beschikbaar 
krediet

GBB-PERSON
6221000

0112-00, 0953-01 
en 0953-02 

Nog aan te 
besteden € 30.042,00

GBB-PERSON
6222000

0112-00, 0900-03 
en 0953-01

Nog aan te 
besteden € 57.637,00

- Opmerking : voor het boekjaar 2027 en volgende jaren zullen de nodige kredieten in het 
exploitatiebudget voorzien worden in het Meerjarenplan 2026-3031

De uitgave van deze kost wordt voorzien in het exploitatiebudget op budgetcodes GBB-PERSON/0112-
00,0953-01 en 0953-02/6221000 en GBB-PERSON/0112-00,0900-03 en 0953-01/6222000.
De check met de effectief nodige kredieten zal gebeuren na gunning van onderhavige aanbesteding van 
de raamovereenkomst.

Communicatie

De communicatie wordt verzorgd door de dienst aankoop.

Besluit

Eenparig.

Artikel 1. Goedkeuring wordt verleend om aan te sluiten aan de nog aan te besteden 
raamovereenkomst van de GSD-V.

Artikel 2. Het aansluitingsformulier wordt overgemaakt aan GSD-V vóór 31 maart 2025, evenals de 
goedkeuringsbeslissing van de gemeenteraad en de raad voor maatschappelijk welzijn.

Artikel 3. Door de aansluiting tot de voormelde raamovereenkomst verbindt het aangesloten bestuur 
zich voor de volledige duur van de overeenkomst, ongeacht het resultaat van de aanbesteding.

Artikel 4. Het college van burgemeester en schepenen / vast bureau is belast met de verdere uitvoering 
van dit dossier.

SECRETARIAAT EN STAF

13. Goedkeuring notulen

Er werd door raadslid Lieven Cnudde aangegeven dat er een onvolledigheid stond in agendapunt 13 van 
vorige gemeenteraad:

A&O - Lastvoorwaarden fietsbrug N60 - Goedkeuring

Artikel 1 werd aangevuld met het volgende:

Goedkeuring wordt verleend aan het bestek met ref. WOV/INV/N60/2/U1 en de raming voor de 
opdracht “Bouwen stalen fietsbrug op fietssnelweg F45 over de N60 te Oudenaarde”, zoals opgesteld 
door het Agentschap Wegen en Verkeer. De lastvoorwaarden worden vastgesteld zoals voorzien in het 
bestek en zoals opgenomen in de algemene uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten. De raming 
bedraagt € 105.105,00 (exclusief btw).

- De stad zal de volgende werken uitvoeren en ten laste nemen:
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- aanleg van aansluitende zijtakken op de fietssnelweg onder andere ter hoogte van de 
Lammekensstraat met bijhorende hemelwatermaatregelen en aanhorigheden. 

- aanbrengen van de verlichting op de fietssnelweg (excl. bruggedeelte) 

- navenante dienstopdrachten 

Hierbij worden de notulen van de gemeenteraadszitting van 27 februari 2025 goedgekeurd.

1. Raadslid Murat Yurtay

1.1. Vraag 1: vernieuwing  interventiepakken brandweer

Binnenkort dienen de meerjarenplannen opgemaakt te worden.

Dit dient tevens te gebeuren bij onze brandweerzone Vlaamse Ardennen.

Eén van de belangrijke bedragen die in dit meerjarenplan dient ingeschreven te worden is de 
regelmatige vernieuwing van de interventiepakken voor onze brandweerlieden.

De aankoop van deze interventiepakken zijn een dure aangelegenheid (1200 euro/pak). Deze moeten na 
x aantal wasbeurten weggegooid worden omdat er dan rookgassen doordringen die kanker kunnen 
veroorzaken bij brandweerlieden. Uit diverse onderzoeken blijkt dat brandweerlieden gemiddeld 10 jaar 
minder lang leven.

Hierdoor dient veel aandacht te gaan naar de controle op kwaliteit door een externe firma van de 
interventiepakken, waarbij een dure dieptereiniging moet gebeuren door middel van een co 2 
reinigingsprocedure.

Ook moet er voor de manschappen een 2de pak voorzien worden. Indien er een brand geweest is moet 
de kledij eerst grondig gereinigd worden, hetgeen tijd in beslag neemt, en in tussentijd kunnen er nog 
andere interventies ook binnenkomen.

Het belang van de interventiekledij en de veiligheidsvoorschriften en verplichtingen die hiermee 
gepaard gaan zijn groot.

Bij brand zijn brandweerlieden eerst ter plaatse, waar zij vaak hun eigen leven riskeren.

Aangepaste en veilige interventiepakken zijn dan ook van cruciaal belang bij uitrukken naar branden of 
andere rampen die zich kunnen voordoen.

Vragen:

1. Zal er binnen het meerjarenplan van de brandweerzone aandacht gaan naar de aankoop van 
veilige interventiepakken, naast andere uitdagingen en noden die zich binnen onze 
Brandweerzone stellen?

2. Zal hierbij de nodige aandacht gaan naar veiligheid en welzijn van de brandweerlieden?

De vraag wordt beantwoord door burgemeester John Adam.

2. Raadslid Gilles Simoens

2.1. Vraag 1: alternatief voor CC De Woeker tijdens renovatiewerken=

De Oudenaardse cultuurliefhebbers kijken enthousiast uit naar de opening van “De Woeker XL”. De 
voorstelling ervan belooft alvast een bruisende plek vol evenementen, creativiteit en culturele beleving. 
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Tot op heden maken echter nog veel artiesten en verenigingen gebruik van de bestaande zaal, die door 
een gewijzigde planning, voorlopig nog beschikbaar is. De renovaties zullen een aanzienlijke periode in 
beslag nemen. Ondertussen moeten deze verenigingen uitkijken naar een andere plaats om hun publiek 
een onvergetelijke ervaring te bezorgen. 

Het zou mooi zijn mocht onze stad deze creatievelingen een volwaardig alternatief kunnen aanreiken. 
De sfeer van een concertzaal valt immers niet op eender welke locatie te evenaren.

Mijn vragen zijn:

1. Welke alternatieve locaties biedt onze stad aan artiesten en verenigingen gedurende de 
renovatiewerken in CC De Woeker?

2. Wat is de vooropgestelde timing voor de afronding van de renovatiewerken?

De vraag wordt beantwoord door schepen Marieke De Vos.

3. Raadslid Lieven Cnudde

3.1. Vraag 1: bijkomende verlichting fietssnelweg F45

Binnen het project van de aanleg van de fietsersbrug over de N60 op het traject van de fietssnelweg F45 
is reeds goedgekeurd dat de stad een deel van de verlichting voorziet. Maar ... nog steeds ontbreekt de 
verlichting langs het reeds bestaande traject (op de oude spoorwegbedding) van die F45 op het 
grondgebied van Oudenaarde, dit in schril contrast met de situatie van het traject vanaf Kluisbergen. 
Vele fietsers begrijpen dat niet. Er zijn reeds meerdere gevaarlijk situaties ontstaan, zoals het niet 
opmerkingen van een gevallen verkeersbord op het traject van Oudenaarde door het ontbreken van 
verlichting.

Vraag:

1. wat is het beleid dat de stad Oudenaarde zal uittekenen mbt die verlichting?

De vraag wordt beantwoord door schepen Marieke De Vos.

3.2. Voorstel 1: gratis stationsparking

Bij de eerste samenkomst van de stakeholders over de opmaak van een nieuw MOB – plan voor de stad 
kwam terug, en niet verwonderlijk, de vraag aan bod om de stationsparking in Oudenaarde terug 
GRATIS te maken. Meer dan 10 jaar geleden legde de NMBS nog een bijkomende nieuw stuk parking 
aan, kant Lindestraat. Daardoor zijn op vandaag in totaal een kleine 1000 parkeerplaatsen beschikbaar. 
Maar enkele tijd later maak diezelfde NMBS die parking “betalend”. Bij navraag waarom dit moest 
gebeuren, werd steevast gemeld dat dit de “kwaliteit van de reiziger ten goede zou komen, en dat na 
een tijdje er terug massaal zou geparkeerd worden”. Niemand begreep, en begrijpt die ingreep nog 
steeds niet. Vooral omdat ook het plan van de Vervoersregio vertrekt van het treingebruik, om daarna 
de andere verkeersmodi daarop te laten aansluiten. Maar ... Oudenaarde is niet alleen in deze, ook 
Zottegem kent een gelijkaardige situatie. Vandaar ...

Voorstel:

de stad Oudenaarde verzamelt intens, gericht en concreet zoveel mogelijk klachten om zo een 
“klachtenonweer” te creëren om de NMBS te laten inzien de stationsparkings terug gratis te maken. En 
om deze Vervoersregio nog sterker te maken, wordt ook de stad Zottegem aangesproken om hetzelfde 
te doen

De vraag wordt beantwoord door schepen Marieke De Vos.
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4. Raadslid Mathieu Mas

4.1. Vraag 1: reflecterende huisnummers

Een goed zichtbaar huisnummer is een belangrijk hulpmiddel voor je bereikbaarheid als inwoner. Bij 
noodsituaties moeten de hulpdiensten snel je huisnummer kunnen lezen. Op advies van de 
hulpdiensten krijgen alle inwoners van Oudenaarde de kans om een gratis reflecterend huisnummer aan 
te vragen. Dit is alvast een goede en nuttige dienstverlening. Bij sommigen verliep dit proces vlot maar 
verschillende inwoners zouden al geruime tijd hun reflecterende huisnummers hebben aangevraagd, 
maar tot op heden geen (duidelijke) reactie of levering hebben ontvangen. Op de website wordt 
vermeld dat huisnummers per kwartaal besteld worden en dat men verwittigd wordt van zodra je het 
plaatje kan afhalen.

Ik heb de volgende vragen:

1. Zijn er problemen met het bestel- en leveringsproces, en zo ja, welke maatregelen worden er 
genomen om deze op te lossen?

2. Hoe worden inwoners op de hoogte gesteld van de status van hun aanvraag en levering?

3. Is er een overzicht beschikbaar van het aantal aanvragen voor reflecterende huisnummers en 
het aantal daadwerkelijk geleverde huisnummers?

De vraag wordt beantwoord door schepen Elisabeth Meuleman.

4.2. Vraag 2: opvolging toekomst Sportkot

Vorige maand stelde ik enkele vragen met betrekking tot de toekomst van het Sportkot in Leupegem, 
waarbij de bezorgdheid over het naderende einde van het huurcontract en de mogelijke herbestemming 
van de site werd geuit. Aangezien de datum van het aflopen van het huurcontract snel nadert, ben ik 
benieuwd naar de huidige stand van zaken.

Vragen:

1. Kunt u ons (ondertussen een maand later) al meer details verschaffen over de voortgang van de 
gesprekken met de eigenaar van de site? 

2. Zijn er nieuwe ontwikkelingen omtrent de onderhandelingen en is er al duidelijkheid over de 
toekomst van het Sportkot?

3. Is er al een concreet voorstel of beslissing genomen met betrekking tot verdere huur/ aankoop 
van de site?

4. Hoe zal het proces verlopen van de nieuwe concessie mbt de uitbating? Want ook deze loopt 
volgende maand af & hoe zal de uitbating dan verlopen in die eerste periode?

De vraag wordt beantwoord door schepen Natascha De Meulemeester.

5. Raadslid Mathieu De Cock

5.1. Vraag 1: Maai mei niet

De stad neemt al een aantal jaren deel aan “Maai mei niet”. De actie heeft duidelijk een positief effect 
op de biodiversiteit, zowel voor planten als insecten. Er zijn ook een aantal nadelen, zoals verminderde 
zichtbaarheid bij kruispunten of het sneller verstoppen van grachten. 

Vraag:
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1. De maand mei komt er bijna aan, zal de stad terug deelnemen aan de actie en hoe zal ze die 
precies invullen?

De vraag wordt beantwoord door schepen Maarten Blondeel.

6. Raadslid Christine Vandriessche

6.1. Vraag 1: Pelikaanstraat gevaar fietsers

Ik ontving de melding dat in de Pelikaanstraat het wegdek er erg gevaarlijk bij ligt voor fietsers. Zie 
onderstaande foto’s.

In deze straat is een niveauverschil merkbaar langs de zijkant van het wegdek. Dit creëert gevaarlijke 
situaties voor de fietsers die nu verder op de weg moeten uitwijken. 

Vraag:

1. Zou dit ook kunnen aangepakt worden aub?
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De vraag wordt beantwoord door schepen Maarten Blondeel.

7. Raadslid Luc Lammens

7.1. Vraag 1: verkeer in Eine

Het verkeer in Eine centrum wordt almaar erger. Aan de lichten op het kruispunt van de Graaf van 
Landaststraat - de Nestor de Tièrestraat - de Heurnestraat en de Ohiostraat, ontstaat elke dag opnieuw 
een verkeersinfarct. Het huis op de hoek van de Ohiostraat en de Heurnestraat, waar vroeger de praktijk 
was van veearts De Clercq, staat te koop.

Vraag:

1. Een deel van de oplossing zou zijn dat huis door de stad te laten aankopen en afbreken, zoals 
dat gebeurde in Leupegem. Dat zou de mogelijkheid bieden het verkeer, vooral dat van 
Nederename, vlotter te doen doorstromen. Wanneer nu één wagen naar de Nestor de 
Tièrestraat wil afslaan, ontstaat snel een file tot over de spoorweg en verder.
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De vraag wordt beantwoord door schepen Marieke De Vos.

7.2. Vraag 2: kasseiweg van de Doorn

Binnenkort komt de Ronde van Vlaanderen via de Doorn, die fungeert als de poort van Oudenaarde, 
weer door onze stad. Na de lange kasseiweg van de Doorn, komen de renners op het geasfalteerde deel 
van die straat. Op korte afstand van elkaar, ontsieren een viertal vluchtheuvels die straat. Ik hou mijn 
hart vast als het aanstormend peloton op het geasfalteerde deel van de Doorn richting die vluchtheuvels 
komt. Ik kreeg ook reeds de opmerking van burgers, dat die weg, door die vluchtheuvels, vooral bij 
duisternis, niet zo veilig is. 

Vraag:

1. welke maatregelen gaan er worden genomen om de veiligheid van de renners en de burgers te 
waarborgen ?
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De vraag wordt beantwoord door schepen Maarten Blondeel.

8. Raadslid Dagmar Beernaert

8.1. Vraag 1: oudermishandeling woonzorgcentrum Meerspoort

Op woensdag 12 maart raakte bekend dat twee personeelsleden van woonzorgcentrum Meerspoort 
aangehouden werden voor diefstallen bij bewoners. Die arrestatie zou gebeurd zijn op maandag 10 
maart en zou gebeurd zijn op basis van een melding van diefstal bij de politie op 7 maart. Later raakte 
ook bekend dat er andere strafbare feiten zouden gepleegd zijn. Ondertussen werden 4 jongeren 
aangehouden. Om de sereniteit te bewaren en het lopende gerechtelijk onderzoek niet te schaden, 
willen we geen vragen stellen naar de strafbare feiten zelf. 

We hebben evenwel volgende vragen: 

1. Wanneer en door wie werd het woonzorgcentrum op de hoogte gebracht van de diefstallen? 
Welke stappen werden wanneer ondernomen? Stapte het woonzorgcentrum zelf naar de politie 
voor melding van diefstal? Wanneer werd het woonzorgcentrum op de hoogte gebracht van de 
andere strafbare feiten en de vernederende filmpjes? Welke stappen werden wanneer 
ondernomen? 

2. Wanneer en door wie werd het bestuur op de hoogte gebracht van de diefstallen? Wie werd op 
de hoogte gebracht? Welke stappen werden daarna ondernomen en wanneer? Wanneer werd 
het bestuur op de hoogte gebracht van de andere strafbare feiten en de vernederende filmpjes? 
Welke stappen werden daarna ondernomen en wanneer juist? 

3. Wanneer en hoe werd het personeel op de hoogte gebracht?

4. Wanneer en hoe werden de families op de hoogte gebracht? 

5. Wanneer en door wie werd Vlaanderen op de hoogte gebracht?

De vraag wordt niet beantwoord.

9. Raadslid Stefanie Debod

9.1. Voorstel 1: samenwerking met plaatselijke imkers

Aziatische hoornaar

De AH is een serieuze bedreiging in ons land en gemeente namelijk eten ze graag bijen op van onze 
plaatselijke imkers die daar serieus in de problemen mee komen. 

De imkers krijgen het moeilijker om hun hobby te beoefenen door de aanvallen van de AH.
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De klimaatveranderingen doen daar zeker geen deugd aan en ook het slechte weer van vorig jaar. 
Daardoor zijn veel bijen gestorven door te weinig eten en zitten de imkers in grote kosten doordat ze 
hun bijen eten moeten bijgeven en te weinig honing kunnen aanmaken. De AH heeft heel veel kasten 
uitgeroeid. Het aanschaffen van een nieuwe kolonie kost al gauw honderden euro’s.

Hierbij mijn vraag of het mogelijk is om de plaatselijke imkers te helpen door hun trapit aan te kopen zo 
kan men de hoornaars al bedwingen door het lokmiddel in hun vallen te plaatsen en zo de koninginnen 
te vangen, want deze zijn het die de nesten maken in onze stad.

Voorstel:

1. Hierbij zou ik ook willen vragen om een betere opvolging dan vorig jaar te verkrijgen door open 
te communiceren met de plaatselijke imkers en spotters/verkenners in onze stad.

2. Ook hopen we dat de nesten van de AH terug gratis kunnen verdelgd worden voor de inwoners 
van Oudenaarde.

3. Ook het ophangen van de wespen vallen van de Stad Oudenaarde

4. Vorig jaar heeft de Stad wespen vallen over het grondgebied opgehangen, maar dit zou beter 
kunnen. Dit waren namelijk geen selectieve vallen en al de insecten, hoornaars, wespen en 
muggen zaten in de val, maar konden daar niet meer uit doordat er geen speciale opening was. 

5. Daardoor zijn er massaal insecten gestorven voor niks zoals bijen, hommels en vlinders 
waaronder ook beschermde. 

6. De vallen moeten ook dagelijks gecontroleerd worden en dit is blijkbaar niet gebeurd. 

7. Verschillende inwoners hebben een melding gemaakt bij de spotter verkenner hier in 
Oudenaarde omdat ze ongerust werden door de grote hoeveelheid van hoornaars dat in de 
vallen zat. 

8. Wil Oudenaarde een bloemenstad blijven ( en ook bijen vriendelijk) dan zal ze zelf ook een grote 
inspanning moeten doen, want zonder bijen is er geen leven meer.  

De vraag wordt beantwoord door schepen Kristof Meerschaut.

10. Raadslid Wim Lodens

10.1. Vraag 1: verkeersveiligheid Heurnestraat - wielerwedstijd

In de vorige gemeenteraad heb ik aandacht gevraagd voor de verkeersveiligheid in de Heurnestraat, 
specifiek met betrekking tot de situatie rond de verkeerseilanden en de smalle ruimte voor fietsers. De 
schepen beloofde dit verder te onderzoeken.

Vandaar mijn vragen:

1. Heeft er al een evaluatie plaatsgevonden van de situatie  en zijn er al concrete maatregelen 
genomen (met het oog op de wielerwedstrijd binnen 2 maanden)?

2. Is er al overleg geweest met de Sint-Pietersvrienden over mogelijke aanpassingen en kunnen we 
rekenen op bijkomende maatregelen (lees: het weghalen van de eilanden) om de veiligheid van 
zowel fietsers als automobilisten te waarborgen tijdens deze wedstrijd?

De vraag wordt beantwoord door schepen Marieke De Vos en Maarten Blondeel.

11. Raadslid Vincent Thomaes

11.1. Vraag 1: diefstal en grensoverschrijdend gedrag in WZC Meerspoort
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Vorige week werd vastgesteld dat bij een bewoner van het WZC een ring en een som geld ontvreemd 
was, helaas was dit maar het topje van de ijsberg. Want niet veel later werd er bij de dader filmpjes 
terug gevonden van mensonterend- en grens overschrijdend gedrag. Bewoners die mishandeld en 
vernederd werden, onmenselijke praktijken. Een rusthuis zou een veilige thuis moeten zijn waar onze 
ouderen met respect behandeld worden.

Bij inspectie door Vlaams Departement Zorg stelde men tal van inbreuken vast in de dagelijkse werking 
van het WZC onder meer geen procedure grensoverschrijdend gedrag en beleid over het voorkomen 
van identificatie en melden van omgaan met grensoverschrijdend gedrag. Het niet opvragen bij 
aanwerving van uittreksel uit het strafregister wat verplicht is in deze sector. 

Vlaams Departement Zorg heeft meerdere voorwaarden gesteld onder andere dat van iedere 
medewerker van het WZC een uittreksel uit het strafregister dient opgevraagd te worden en de 
procedure beleid ter voorkoming van grensoverschrijdend gedrag moet opgesteld worden.

Vragen:

1. Er werd een speciale telefoonlijn geopend voor familie van de bewonerswaar men met vragen 
terecht kon, meerdere familie leden melden ons dat deze lijn niet bereikbaar is/was is dit reeds 
opgelost zodat familie met hun vragen ergens terecht kan ?

2. Word de familie van de slachtoffers op de hoogte gebracht van wat er met hun ouder of groot 
ouder gebeurde?

3. Wat wordt er verder ondernomen zodat zo iets niet meer in de toekomst kan gebeuren?

De vraag wordt niet beantwoord.

11.2. Vraag 2: verlichting afrit N60 naar stadscentrum en Wortegem-Petegem (pikdonker)

Het lijkt mij een evidentie dat veiligheid een prioriteit is. Op de website van agentschap wegen & 
verkeer staat er nochtans geschreven: Op locaties waar het verkeer veel manoeuvres moet uitvoeren 
zoals bij rotondes, bij verkeerslichten, aan op- en afritten of ongelijkvloerse kruisingen zal het licht altijd 
branden.

Mijn vraag:

1. Kan het stadsbestuur de nodige stappen ondernemen om de verlichting aan de brug van de 
Minderbroederstraat terug te laten branden?

De vraag wordt beantwoord door schepen Maarten Blondeel.

12. Raadslid Kim Erauw

12.1. Vraag 1: fietsvoorziening N60 tussen rotonde Q8 Eine en Ronseweg Leupegem

De fietsvoorziening langs de gewestwest N60 tussen Eine en Leupegem werd bijna volledig 
weggenomen. Komende van Gent worden de fietsers afgeleid naar de Graaf van Landastraat waar ze 
een mooie fietsstrook hebben langs beide kanten van de rijweg. Echter deze voorziening stopt abrupt 
aan de Fietelstraat. Vandaar moeten de fietsers verder rijden op de rijweg zonder aanduiding van een 
fietsstrook. Zowel wanneer er verder rechtdoor gereden wordt naar de fietssnelweg F419 langs de 
Schelde (+ oversteek drukke kruispunt Graaf van Landastraat-Nestor de Tièrestraat-Ohiostraat-
Heurnestraat) of als er ingeslaan wordt in de Fietelstraat. Daar moet de fietsers door een stuk 
éénrichtingsstraat voor auto’s waarbij er amper plaats is voor een wagen. (zie foto) Er is fietsverkeer 
mogelijk tussen rotonde Samsonite en rotonde Q8 Eine weliswaar enkel in de rijrichting van Gent daar 
te fietsstrook te smal voor tweerichtingsfietsverkeer. In 2011 werd er reeds door Steven Bettens op de 
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tafel geklopt omdat er geen fietsverkeer meer mogelijk was tussen de Minderbroederstraat en 
Leupegem. Nu Meer dan Groen mee in het stadsbestuur zit kan daar werk van gemaakt worden.

Mijn vraag:

1. De stad Oudenaarde profileert zich als dé wieler/fietsstad. Kan er werk gemaakt worden van 
een veilige efficiënte fietsverbinding tussen Eine en Leupegem? 

De vraag wordt beantwoord door schepen Marieke De Vos.

12.2. Voorstel 1: signalisatie bord N60

Komende van Eine staat er net voor de afrit naar het centrum van Oudenaarde een digitaal bord over de 
N60. Heeft dit bord al gebruikt geweest?

Mijn voorstel:

1. Kan dit digitaal bord meer info laten geven over parkeerplaatsen en toegankelijkheid aangeven 
tijdens evenementen zoals Ronde van Vlaanderen, Bierfeesten en dergelijke?
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De vraag wordt beantwoord door burgemeester John Adam.

Secretariaat - Voorstel gratis stationsparking - Goedkeuring

Motivering

Bevoegdheid/rechtsgrond

Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017;

Feiten/context/motivering/adviezen van diensten

Onderstaand voorstel van gemeenteraadslid Lieven Cnudde:

Bij de eerste samenkomst van de stakeholders over de opmaak van een nieuw MOB – plan voor de stad 
kwam terug, en niet verwonderlijk, de vraag aan bod om de stationsparking in Oudenaarde terug 
GRATIS te maken. Meer dan 10 jaar geleden legde de NMBS nog een bijkomende nieuw stuk parking 
aan, kant Lindestraat. Daardoor zijn op vandaag in totaal een kleine 1000 parkeerplaatsen beschikbaar. 
Maar enkele tijd later maak diezelfde NMBS die parking “betalend”. Bij navraag waarom dit moest 
gebeuren, werd steevast gemeld dat dit de “kwaliteit van de reiziger ten goede zou komen, en dat na 
een tijdje er terug massaal zou geparkeerd worden”. Niemand begreep, en begrijpt die ingreep nog 
steeds niet. Vooral omdat ook het plan van de Vervoersregio vertrekt van het treingebruik, om daarna 
de andere verkeersmodi daarop te laten aansluiten. Maar ... Oudenaarde is niet alleen in deze, ook 
Zottegem kent een gelijkaardige situatie. Vandaar ...

Voorstel:

de stad Oudenaarde verzamelt intens, gericht en concreet zoveel mogelijk klachten om zo een 
“klachtenonweer” te creëren om de NMBS te laten inzien de stationsparkings terug gratis te maken. En 
om deze Vervoersregio nog sterker te maken, wordt ook de stad Zottegem aangesproken om hetzelfde 
te doen

Schepen Marieke De Vos geeft volgende reactie:
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Op regelmatige basis gaat bilateraal overleg door tussen de stad en de NMBS. De communicatie 
verloopt constructief en de ambitie om tot een evenwichtige overeenkomst te komen, over onder 
andere de stationsparkings, is bij beide partijen aanwezig. Hierbij zal ook de RUP-procedure voor de 
stationsomgeving verdergezet worden. Gezien de lopende besprekingen achten wij het niet opportuun 
om op dit moment bijkomende druk uit te oefenen via een ‘klachtenonweer’. Dit zou de constructieve 
samenwerking niet ten goede komen.

Link met het meerjarenplan

Budgettaire weerslag

Communicatie

Besluit

Artikel 1. Het standpunt van schepen Marieke De Vos wordt unaniem aanvaard.

Secretariaat - Samenwerking met plaatselijke imkers - Goedkeuring

Motivering

Bevoegdheid/rechtsgrond

Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017;

Feiten/context/motivering/adviezen van diensten

Onderstaand voorstel van gemeenteraadslid Stefanie Debod:

Aziatische hoornaar

De AH is een serieuze bedreiging in ons land en gemeente namelijk eten ze graag bijen op van onze 
plaatselijke imkers die daar serieus in de problemen mee komen. 

De imkers krijgen het moeilijker om hun hobby te beoefenen door de aanvallen van de AH.

De klimaatveranderingen doen daar zeker geen deugd aan en ook het slechte weer van vorig jaar. 
Daardoor zijn veel bijen gestorven door te weinig eten en zitten de imkers in grote kosten doordat ze 
hun bijen eten moeten bijgeven en te weinig honing kunnen aanmaken. De AH heeft heel veel kasten 
uitgeroeid. Het aanschaffen van een nieuwe kolonie kost al gauw honderden euro’s.

Hierbij mijn vraag of het mogelijk is om de plaatselijke imkers te helpen door hun trapit aan te kopen zo 
kan men de hoornaars al bedwingen door het lokmiddel in hun vallen te plaatsen en zo de koninginnen 
te vangen, want deze zijn het die de nesten maken in onze stad.

Voorstel:

9. Hierbij zou ik ook willen vragen om een betere opvolging dan vorig jaar te verkrijgen door open 
te communiceren met de plaatselijke imkers en spotters/verkenners in onze stad.

10. Ook hopen we dat de nesten van de AH terug gratis kunnen verdelgd worden voor de inwoners 
van Oudenaarde.

11. Ook het ophangen van de wespen vallen van de Stad Oudenaarde
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12. Vorig jaar heeft de Stad wespen vallen over het grondgebied opgehangen, maar dit zou beter 
kunnen. Dit waren namelijk geen selectieve vallen en al de insecten, hoornaars, wespen en 
muggen zaten in de val, maar konden daar niet meer uit doordat er geen speciale opening was. 

13. Daardoor zijn er massaal insecten gestorven voor niks zoals bijen, hommels en vlinders 
waaronder ook beschermde. 

14. De vallen moeten ook dagelijks gecontroleerd worden en dit is blijkbaar niet gebeurd. 

15. Verschillende inwoners hebben een melding gemaakt bij de spotter verkenner hier in 
Oudenaarde omdat ze ongerust werden door de grote hoeveelheid van hoornaars dat in de 
vallen zat. 

16. Wil Oudenaarde een bloemenstad blijven ( en ook bijen vriendelijk) dan zal ze zelf ook een grote 
inspanning moeten doen, want zonder bijen is er geen leven meer.  

Schepen Kristof Meerschaut geeft de volgende reactie:

1. Plaatsing en opvolging van vallen

a. Dit jaar zullen opnieuw vallen worden geplaatst over het grondgebied.

b. De vallen die in 2024 werden gebruikt, werden vooraf afgestemd met enkele lokale imkers en boden 
voordelen door hun ophangbaarheid. Ze waren voorzien van ontsnappingsgaten voor kleinere insecten, 
maar hadden een bredere toegangsopening.

c. Voor 2025 zijn de vallen aangepast met een meer selectieve opening, waardoor ook grotere insecten 
zoals de Europese hoornaar geen toegang meer hebben. Dit verhoogt de doeltreffendheid en 
vermindert ongewenste bijvangsten.

d. De frequentie van controle van de vallen was in 2024 reeds hoog, met 1.103 controles voor 77 vallen 
(half april – half juli). Een dagelijkse controle is praktisch niet haalbaar, maar er kan bekeken worden 
hoe de controlefrequentie verder geoptimaliseerd kan worden.

e. Er zal bijkomende aandacht zijn voor een gepaste communicatie en het informeren van de inwoners 
van Oudenaarde.

2. Ondersteuning van plaatselijke imkers

a. In 2024 werd aan de Bijentelers Vlaamse Ardennen voorgesteld om vallen van de stad ter beschikking 
te stellen. Hierop werd beperkt ingegaan.

b. In 2025 werd dit opnieuw aangeboden, maar de betrokken imkers gaven aan hier momenteel geen 
nood aan te hebben.

c. Aankoop en verdeling van commerciële lokstoffen zoals Trappit lijkt budgettair weinig opportuun, 
aangezien de zelfgemaakte lokstof (witte wijn, bier, suiker) reeds 380 Aziatische hoornaars heeft 
afgevangen en tot 10 keer goedkoper is.

3. Nestenverdelging en samenwerking

a. Voor de verdelging van hinderlijke nesten wordt opnieuw samengewerkt met Rato.

b. Er zijn reeds volgende bestaande meldpunten: i. Gewone waarnemingen: www.waarnemingen.be ii. 
Niet-hinderlijke nesten: www.vespa-watch.be iii. Hinderlijke nesten: www.bvlar.be/wespenverdeling

c. Een afzonderlijk of lokaal meldpunt geeft mogelijks aanleiding tot verdere verwarring in de mogelijke 
meldpunten.

4. Langetermijnaanpak en focus

a. De opmars van de Aziatische hoornaar is dermate sterk dat bestrijding enkel kan bijdragen tot 
vertraging.

http://www.bvlar.be/wespenverdeling
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b. Gezien imkers het meest getroffen worden, blijft een gerichte aanpak in de nabijheid van bijenkasten 
de meest efficiënte strategie.

c. De stad zal blijven overleggen met imkers en spotters om de aanpak te evalueren en waar nodig bij te 
sturen.

Link met het meerjarenplan

Budgettaire weerslag

Communicatie

Besluit

Artikel 1. Het standpunt van schepen Kristof Meerschaut wordt unaniem aanvaard.

Secretariaat - Signalisatie bord N60 - Goedkeuring

Motivering

Bevoegdheid/rechtsgrond

Gelet op het decreet lokaal bestuur van 22 december 2017;

Feiten/context/motivering/adviezen van diensten

Onderstaand voorstel van gemeenteraadslid Kim Erauw:

Komende van Eine staat er net voor de afrit naar het centrum van Oudenaarde een digitaal bord over de 
N60. Heeft dit bord al gebruikt geweest?

Mijn voorstel:

2. Kan dit digitaal bord meer info laten geven over parkeerplaatsen en toegankelijkheid aangeven 
tijdens evenementen zoals Ronde van Vlaanderen, Bierfeesten en dergelijke?
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Burgemeester John Adam geeft de volgende reactie:

Het betreft een veiligheidsbord dat eigendom is van het agentschap Wegen en Verkeer en dat oplicht 
wanneer een vrachtwagen te hoog is voor de brug Minderbroederstraat en de afrit moet nemen. Het is 
niet mogelijk om het bord te gebruiken voor andere boodschappen.

Link met het meerjarenplan

Budgettaire weerslag

Communicatie

Besluit

Artikel 1. Het standpunt van burgemeester John Adam wordt unaniem aanvaard.
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De vergadering wordt geheven om 20.46 uur.

Goedgekeurd in zitting van 24 april 2025.

algemeen directeur, plaatsvervangende voorzitter,

[SIG01] [SIG02]

Bart Baele Kristof Meerschaut


